
Nacional6 DIJOUS, 25 D’ABRIL DEL 2024

El Consell Superior de la Jus-
tícia va aprovar ahir el Regla-
ment tècnic relatiu a la xarxa 
i al sistema informàtic de ges-
tió i comunicació processal, 
un element necessari per a la 
implementació de l’expedient 
judicial electrònic (EJE). El 
president del CSJ, Josep Ma-
ria Rossell, va destacar que 

aquest és un “pas més a favor 
de la transició definitiva cap a 
una justícia digital, àgil, segura 
i transparent”. I és que el regla-
ment té per objecte establir les 
normes tècniques relatives a la 
xarxa i al sistema informàtic de 
gestió i de comunicació proces-
sal, per a la correcta implanta-
ció de l’expedient electrònic en 
l’Administració de justícia.

El document recull les nor-
mes tècniques de l’expedient 

judicial electrònic, els seus ele-
ments i les seves restriccions 
dins del flux processal de la 
tramitació; així com n’estableix 
l’estructura, el format tècnic de 
l’expedient judicial electrònic i 
les especificacions dels serveis 
d’intercanvi d’informació amb 
els professionals, les persones 
físiques i jurídiques i les altres 
administracions, així com les 
definicions i codificacions as-
sociades.

Pas per a la implementació de 
l’expedient judicial electrònic
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Un moment de la reunió d’ahir del Consell Superior de la Justícia.
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El Tribunal Constitucional 
ha decidit no admetre a trà-
mit el recurs d’empara pre-
sentat per la representació 
processal dels germans Hi-
gini i Ramon Cierco contra 
l’aute del 26 de febrer pas-
sat del Tribunal Superior en 
què validava la decisió de la 
Batllia de desestimar la re-
cusació de la batlle Immacu-
lada Rodríguez que havien 
sol·licitat en considerar que 
“no existeixen dades objec-
tives que permetessin qües-
tionar la imparcialitat de la 
batlle”.

En el recurs, els germans 
Cierco al·legaven que la bat-
lle havia de ser “apartada de 
tots els afers judicials que 
afectin la família Cierco i 
el seu grup empresarial, ja 
que aquesta ha demostrat 
un prejudici i una enemistat 
pel fet d’haver signat tres 
sentències anteriors”, entre 
les quals dues que declara-
ven “la nul·litat de l’acord 
del consell d’administració 
de l’AFA quan les persones 
afectades eren uns altres 
demandants” i que quan 
“els afectats van ser els Cier-
co va resultar que el mateix 
acord era ajustat a dret”.

D’altra banda, i en “no 
aportar elements de dret o 
de fet nous”, l’alt tribunal 
va decidir no pronunciar-se 
sobre el recurs de súplica 
presentat pels Cierco en el 
marc de la causa per pre-
sumptes delictes d’associa-
ció il·lícita i blanqueig.

Rebuig a la 
recusació 
contra 
Rodríguez
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Progressistes-SDP va voler ofi-
cialitzar ahir l’inici de la seva 
pròpia campanya per explicar a 
la ciutadania l’acord d’associa-
ció amb la Unió Europea i de de-
fensa d’un pacte que, tot i que 
“en altres circumstàncies hauria 
pogut ser diferent” i fins i tot 
“millor”, el partit “entén crucial 
per al país”.

Així ho van explicar ahir el 
president de la formació, Josep 
Roig, i el representant de Pro-
gressistes-SDP al pacte d’Estat 
per l’acord d’associació amb 
la Unió Europea, Jaume Bar-
tumeu, que van lamentar “els 
quatre mesos i mig d’opacitat” 
per part del Govern i, particu-
larment, del secretari d’Estat 
d’Afers Europeus, i la “tossu-
deria amb excuses de mal pa-
gador” de no donar a conèixer 
un text que es va tancar el 6 de 
desembre passat.

En aquest sentit, Bartumeu, 
que va destacar que els defen-
sors de l’acord com aquells que 
en poden tenir més dubtes el 
primer que cal que es demanin 
és si volen reforçar l’embranca-
ment amb Europa o si li volen 
donar l’esquena, va advertir que 
el fet de no donar a conèixer el 
text d’allò acordat amb la Co-
missió Europea comporta que 
“creixin les files dels que ma-
nifesten que votaran en sentit 
contrari a l’acord d’associació”.

En no compartir aquesta 
“manera de fer” de l’Executiu, 
Progressistes-SDP ha optat per 

tirar endavant aquesta campa-
nya informativa i de defensa de 
l’acord que es portarà a terme a 
través de reunions amb els dife-
rents sectors i agents econòmics 
i socials, amb rodes de premsa, 

a través de les xarxes socials i es 
preveu també la realització d’ac-
tes públics, el primer dels quals 
ja “per després de l’estiu”.

De cara a aquesta campa-
nya, Bartumeu va deixar clar 

que “no amagarem el que ens 
sembla que no és positiu o que 
està malament de l’acord”, si 
bé va insistir en la convenièn-
cia d’avalar l’acord assolit, ja 
que tot i que “podria ser millor, 
és suficient per començar una 
nova etapa”, i “entre la possibi-
litat de tenir-lo o no tenir-lo, a 
Progressistes-SDP ens inclinem 
per tenir-lo”. I en aquesta línia, 
el representant de la formació 
al pacte d’Estat, que va recor-
dar la crisi bancària del 2015 i 
la de la Covid del 2020 i va as-
segurar que són dos fets recents 
que “justifiquen la necessitat de 
millorar l’embrancament amb 
Europa”, va dir que “Europa no 
és la nostra opció, sinó la nostra 
necessitat”.

SDP comença ‘la seva’ campanya 
per explicar l’acord d’associació
Bartumeu avisa que l’opacitat al voltant del text fa créixer els partidaris del no

Acostament a Europa

M. S. 
ANDORRA LA VELLA

Josep Roig i Jaume Bartumeu en la compareixença d’ahir a la seu de Progressistes-SDP.
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Votar en contra de 
l’acord d’associació 
seria posar 
Andorra en un 
futur molt incert

Podria ser millor? 
Segur que sí, però 
l’acord és suficient 
per començar una 
nova etapa
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